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Interpelacja Radnej Rady Miejskiej Moniki Kozłowskiej 
do Przewodniczącej Rady Miejskiej w Grójcu 

 

Szanowna Pani Przewodnicząca, 

Zwracam się z wnioskiem o nagrywanie i transmitowanie obrad komisji Rady Miejskiej, co 
przyczyni się do zwiększenia transparentności działań samorządu oraz wzmocnienia dialogu 
społecznego. Taka inicjatywa umożliwi mieszkańcom bieżące obserwowanie prac komisji, co 
wpłynie na ich większe zaangażowanie w sprawy lokalne. Będzie to także wsparciem dla 
działalności urzędu, gdyż nie każdy urzędnik może uczestniczyć we wszystkich posiedzeniach. 

Zgodnie z art. 61 ust. 1 Konstytucji RP oraz art. 11b ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym, 
mieszkańcy mają prawo do dostępu do informacji publicznej, w tym do obrad rady i jej komisji. 
Przykładem dobrej praktyki jest np. Urząd Miasta Wrocławia, który regularnie transmituje obrady 
komisji i sesje rady miejskiej. Wdrożenie takiego rozwiązania w naszej gminie wzmocni 
transparentność i umożliwi mieszkańcom pełny dostęp do procesu decyzyjnego. 

 

Z wyrazami szacunku, 
Monika Kozłowska 
Radna Rady Miejskiej w Grójcu 


